
 

 

Raiņa bulvāris 19-144, Rīga, LV-1586  lusp@lusp.lv 
Tālr. 67034317  Reģ. nr. 40008009084 

Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Raiņa bulvārī 19, Rīgā 

24.07.2023 Nr. 1.4/23-VS-42 

Sēdes sākums: 16:00 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Ronalds Turnis (LU SP Priekšsēdētājas vietnieks) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Artūrs Danga (LU SP Starptautiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Lāsma Līga Reisa (LU SP Grafiskā dizainere) 

Liene Eglīte (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Laura Dace Pakalniete (LU SP Koordinētāja zinātnes jautājumos) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 

Viesi:  

Arturs Atvars (LU ĶF) 

 

  



2. lapa no 11 

 

Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Protokolu apstiprināšana 

4. SV protokola apstiprināšana 

5. Studentu mentoru programmas privātuma politikas apstiprināšana 

6. Par LU SP telpām Akadēmiskajā centrā 

7. Tikšanās ar korporācijām atskats 

8. SLACK kā komunikācijas platforma 

9. Sporta spēles un to norises laiks 

10. Komunikācija saistībā ar konsolidāciju 

11. KUBS delegāti 

12. Mentoru buklets (online) 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

14. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

15. FSP un SSK aktualitātes 

16. Iknedēļas e-pasti 

17. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 214 – A. Dangas iesniegums par 03.07. VS kavējumu; 

⎯ ID 215 – Latvijas Radio saskaņojums Aristotelim; 

⎯ ID 216 – R. Turņa iesniegums par VS kavējumu; 

 

Plkst. 16.01 sēdei pievienojas L. Šīraka. 

 

E. Borska: Nepieciešams balsot par VS kavējuma attaisnošanu, vai kādam ir iebildumi, ja par 

tiem tiek balsots kopā? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par A. Dangas un R. Turņa VS kavējuma attaisnošanu.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 
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Lēmums: Apstiprināt A. Dangas un R. Turņa VS kavējuma attaisnošanu.  

 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Protokolu apstiprināšana 

4. SV protokola apstiprināšana 

5. Studentu mentoru programmas privātuma 

politikas apstiprināšana 

6. Par LU SP telpām Akadēmiskajā centrā 

7. Tikšanās ar korporācijām atskats 

8. SLACK kā komunikācijas platforma 

9. Sporta spēles un to norises laiks 

10. Komunikācija saistībā ar konsolidāciju 

11. KUBS delegāti 

12. Mentoru buklets (online) 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

14. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

15. FSP un SSK aktualitātes 

16. Iknedēļas e-pasti 

17. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Protokolu apstiprināšana 

E. Borska informē, ka nepieciešams apstiprināt sagatavotos protokolus - #23 VS protokolu, 

#24 VS protokolu, #25 VS protokolu, #26 VS protokolu un #12 KS protokolu, kas bija izsūtīts 



4. lapa no 11 

 

LU SP biedriem komentāru iesniegšanai pirms nedēļas un tagad visi iesniegtie komentāri ir 

integrēti. 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par kāda no šiem protokoliem apstiprināšanu? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi, ja visus protokolus apstiprinām reizē? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par #23 VS protokola, #24 VS protokola, #25 VS protokola, #26 VS 

protokola un #12 KS protokola apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt #23 VS protokolu, #24 VS protokolu, #25 VS protokolu, #26 VS 

protokolu un #12 KS protokolu. 

4. SV protokola apstiprināšana 

E. Borska informē, ka nepieciešams apstiprināt Sociālā virziena sēdes protokolus par aprīļa 

sēdi un jūnija sēdi.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par kāda no šiem protokoliem apstiprināšanu? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi, ja visus protokolus apstiprinām reizē? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par aprīļa Sociālā virziena sēdes protokola un jūnija Sociālā virziena 

sēdes protokola apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt aprīļa Sociālā virziena sēdes protokolu un jūnija Sociālā virziena 

sēdes protokolu. 
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5. Studentu mentoru programmas privātuma politikas 

apstiprināšana 

E. Borska informē, ka nepieciešams apstiprināt Studentu mentoru programmas privātuma 

politikas apstiprināšanu. A. Ratniks ir izskatījis šī dokumenta iepriekšējo versiju un veicis 

nepieciešamās izmaiņas. Pēc apstiprināšanas dokuments tiks ievietots mentoru  programmas 

mājaslapā, kur gan mentori, gan mentorējamie varēs iepazīties ar to.  

Plkst. 16.05 sēdei pievienojas A. Ratniks. 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par privātuma politikas apstiprināšanu? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par Studentu mentoru programmas privātuma politikas 

apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt Studentu mentoru programmas privātuma politiku. 

6. Par LU SP telpām Akadēmiskajā centrā 

E. Borska informē, ka nepieciešams konceptuāli saprast, kā varētu notikt LU SP pārvākšanās 

uz Akadēmisko centru, cik drīz tas tiek veikts, vai tas tiek darīts tuvākā gada laikā, vai tomēr 

mēs vēl gaidām līdz tiks uzcelta studentu un viesu māja, lai varētu pārvākties uzreiz uz 

pastāvīgajām telpām nevis tikai pagaidu. Papildus šajā jautājumā jāpadomā arī par to kā LU 

SP telpas varētu mainīties konsolidācijas gadījumā, kādas un cik daudz būtu nepieciešamas. 

E. Borska: Aicinu klātesošos izteikties par šiem jautājumiem. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Uzskatu, ka šāda iespēja jāizmanto pēc iespējas ātrāk, jo esot tuvāk visām FSP 

arī notiktu veiksmīgāka komunikācija ar viņiem un arī jāizmanto iespēja, ka varam pārvākties 

uz modernākām telpām, kur būs iespējams uzņemt viesus daudz kvalitatīvākās telpās. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim.  

R. Turnis: Piekrītu Alena teiktajam un uzskatu, ka tas jādara, lai būtu vieglāk komunicēt ar 

FSP, vadību un citām struktūrvienībām, kas atradīsies šajās ēkās.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Piekrītu iepriekš teiktajam, bet būtu arī pirms tam vērtīgi saprast uz kādām telpām 

mēs varam pārvākties, vai tās gala rezultātā nebūs kādā aspektā sliktākas par esošajām un 

papildus, vai šīs telpas būs pietiekami lielas. 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 
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L. L. Reisa: Es domāju šāda pārcelšanās LU SP var nākt tikai par labu, jo mēs būsim tuvāk 

studentiem, administrācijai, vadībai un komunicēšana būs daudz vieglāka un raitāka, ja mēs 

būsim pēc iespējas tuvāk visiem šiem cilvēkiem. Tas arī palīdzēs LU SP veidot atvērtās 

organizācijas tēlu, jo būsim viegli sasniedzami praktiski ikvienam studentam. 

E. Borska: Aicinu veikt konceptuālo balsojumu par to, ka tiek virzīta ideja, ka LU SP biroja 

telpas tiek pārceltas uz Akadēmisko centru. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  1  0 

Lēmums: Apstiprināt konceptuāli šīs idejas virzīšanu uz priekšu. 

E. Borska: Pie šī jautājuma arī gribēju pacelt jautājumu par to, kas tiek darīts ar esošajām FSP 

telpām, kas ir Akadēmiskajā centrā.  

E. Borska informē, ka Rakstu mājas FSP telpas skaitās kā LU SP biroja telpas, savukārt 

Zinātņu un Dabas mājas kā attiecīgo fakultāšu telpas. Šobrīd nav skaidrs, kas ar šīm telpām 

notiks konsolidācijas gadījumā. Šobrīd novērtējot telpas var redzēt, ka Zinātņu mājas telpu 

izmērs vēl ir piemērots mazākajām FSP, tad Dabas mājas FSP telpu izmērs nav un šīs telpas 

nav ērti izmantojamas, būtu nepieciešams saprast vai mēs mēģinām risināt šo jautājumu un 

lūgt mainīt telpas uz darbam piemērotākām. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Šīs telpas esmu apmeklējis tikai kā viesis, bet jau arī tad novēroju, ka tajās ir ļoti 

maz vietas un tur nav iespējams normāli uzturēties vairāk par 2-3 cilvēkiem, es uzskatu ka tas 

noteikti ir jādara un arī jāskatās, lai jaunās vai sliktākajā gadījumā esošās tiek pārrakstītas 

zem LU SP biroja.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es saku, ka mums arī nepieciešams izvērtēt, kādas ir šīs telpas, ko tad mēs 

iegūstam, lai tās nav vienkārši vēl kādas citas, bet, lai tās tiešām ir funkcionālas. 

E. Borska dod vārdu A. Atvaram. 

A. Atvars: Zinot Dabas mājas plānojumu, uzskatu, ka nav iespējams iegūt lielākas un labākas 

telpas, jo visos stāvos viņas ir ekvivalentas un tur nav labāku variantu, es šo priekšlikumu 

neatbalstu, jo man tas šķiet neloģisks. 

E. Borska: Aicinu veikt konceptuālo balsojumu par to, ka esošās FSP telpas, potenciāli tiek 

pārrakstītas kā telpas, kas pieder LU SP birojam. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 
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Lēmums: Konceptuāli apstiprināt esošo FSP telpu pārrakstīšanu par LU SP biroja 

telpām. 

E. Borska: Aicinu veikt konceptuālo balsojumu par to, ka potenciāli esošās Dabas un Zinātņu 

mājas telpas tiek mainītas pret funkcionālākām telpām. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Konceptuāli apstiprināt to, ka potenciāli esošās Dabas un Zinātņu mājas 

telpas tiek mainītas pret funkcionālākām telpām. 

7. Tikšanās ar korporācijām atskats 

E. Borska informē klātesošos par tikšanos ar korporācijām. Tās ietvaros tika izrunātas 

iepriekšējās nesaskaņas un tika veikta vienošanās par to, ka korporācijas šogad piedalās 

Aristotelī un arī viņām tiek dots vārds. Tika veikta vienošanās par to, ka tām korporācijām, 

kas bija klātesošas šajā tikšanās reizē tiek piešķirti katrai divi ielūgumi uz Aristoteli. 

Nepieciešams saprast, ko šī jautājuma sakarā darām ar korporācijām, kas nesniedza nekādu 

atbildi mums, kad sazinājāmies ar viņiem. Korporācijas arī skatījās pozitīvu uz ideju par 

kopīgu pielīdzināmo kursu veidošanu, kas palīdzētu mazināt atbirumu, kas veidojas dēļ tā, ka 

atnākot vidusskolēniem uz augstskolu iegūtās zināšanas nav pietiekami kvalitatīvas, lai 

veiksmīgi startētu augstskolā, par specifiskiem kursiem vēl notiks diskusijas, tomēr noteikti 

viens būs matemātikā. Tika arī atbalstīta ideja par kāda kopīga pasākuma rīkošanu. Mēs 

tikām arī ielūgti uz kopīgu pasēdēšanu, kur viņus varētu iepazīt neformālāk, visticamāk 

piedāvāts tiks kāds datums septembrī vai oktobrī. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo punktu? 

E. Borska dod vārdu A. Atvaram. 

A. Atvars: Vai šie kursi būs bezmaksas un kā tiks nodrošināti tie cilvēki, kas šos kursus 

pasniegs? 

E. Borska: Jā, kursi būs bezmaksas un tos pasniegs cilvēki no korporācijām, visticamāk tādi, 

kas ir arī akadēmiskais personāls, tomēr gadījumā, ja pieprasījums būs liels un trūks šo 

cilvēku, kas māca mēģināsim arī mēs palīdzēt un atrast šos cilvēkus. 

E. Borska: Vai ir vēl kāds jautājums? 

Jautājumu nav.  

8. SLACK kā komunikācijas platforma 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa atgādina klātesošajiem par veiktajām pārmaiņām komunikācijas platformās un 

informē klātesošos par to kā varētu mainīt valdes komunikācijas platformu. Kā variants tiek 

piedāvāta platforma SLACK, jo tā piedāvā strukturētāku variantu komunikācijai un tajā ir 

daudz vairāk funkcijas, kas padara visu daudz ērtāk lietojamu. 
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E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa iepazīstina klātesošos ar argumentiem, kāpēc tika izvēlēts SLACK kā variants, kas 

ir galvenās funkcijas, kas to padara pārāku par citiem variantiem.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Gadījumā, ja šodien lemjam par šīs platformas izmantošanu, tad es sākšu darbu 

pie tās izmaksu apzināšanas un tad arī visu nepieciešamo čatu migrācijas un vides 

iekārtošanas, lai tā būtu pēc iespējas vienkāršāk izmantojama un saprotama ikvienam. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Es gribētu jautāt, kāpēc šī diskusija tiek atkal pacelta, jo iepriekš jau bijām 

vienojušies par Discord platformu. 

E. Borska: Jautājums cilvēkiem, kas iepriekš balsoja par Discord, vai jūsu viedoklis ir 

mainījies vai nē? 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es palieku pie iepriekšējā varianta. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Mans balsojums arī nav mainījies.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Labi, tad saglabājam sākotnējo ideju par Discord un tuvākajā laikā sagatavošu 

visu, lai varētu notikt migrācija.  

E. Borska: Vai ir vēl kādi komentāri pie šī jautājuma? 

9. Sporta spēles un to norises laiks 

E. Borska informē, ka būtu nepieciešams saprast uz kādiem datumiem tiek pārceltas sporta 

spēles. Sākotnēji plānotajos datumos Ratnieki nav pieejami, tāpēc būtu nepieciešams saprast, 

kuru no piedāvātajiem variantiem mēs izvēlamies – viens ir meklēt citu norises vietu šajos 

datumos, bet otrs ir pārcelt sporta spēles uz Ledlauža datumiem un Ledlauzi pārcelt nedaudz 

vēlāk. 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa: Man lielākoties raizes ir par to, ka oktobrī jau būs auksts, lietains un vakaros ātri 

paliek tumšs, kas īsti nav tas labākas priekš šāda pasākuma. 

E. Borska dod vārdu L. Eglītei. 

L. Eglīte: Es piekrītu Lāsmas teiktajam.  

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Es domāju, ka laikapstākļi ir jāņem vērā, jo, ja līst lietus, tad varētu būt ļoti 

nepatīkami dalībniekiem piedalīties āra aktivitātēs. 



9. lapa no 11 

 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Vai septembrī nav kādi citi datumi pieejami? 

E. Borska: Ir vēl pieejami datumi no 30.09-01.10. Tomēr tas ir pēc akadēmiskās balles, kas 

varētu būt nedaudz grūtāk. No otras puses šie datumi varētu būt labāki arī tieši no tā, ka tad 

jaunie studenti varētu būt daudz vairāk ieinteresēti. Vai kādam ir iebildumi par šiem 

datumiem? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Labi, tad sazināsimies ar Ratniekiem par iespēju rīkot pasākumu šajos datumos. 

10. Komunikācija saistībā ar konsolidāciju 

E. Borska informē, ka ir saņemti daudz dažādi jautājumu, kas radušies vidusmēra studentam 

par konsolidāciju. Tāpēc domāju būtu labi sagatavot kādu vizuālu uzskates materiālu, kas 

palīdzētu studentiem saprast, kas būtu tās lietas, kas mainītos un kas savukārt paliktu 

nemainīgs, vai studiju procesu neietekmētu. Domāju šo būtu vērtīgi publicēt tuvojoties 

jaunajam semestrim augusta beigās vai septembra sākumā.  

E. Borska dod vārdu L. Eglītei.  

L. Eglīte: No PR viedokļa domāju to varētu īstenot iespējams pat kā kādu ilgāk noturīgu 

materiālu, un tas varētu būt, piemēram, kāda jautājumu un atbilžu sesija video formātā. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Vai mēs varam paši saprast tos svarīgākos jautājumus ko iekļaut. Vērtīgāk, 

manuprāt, būs, ja tiešām studenti paši viņus uzdotu, jo tad tie tiešām būtu aktuālākie 

jautājumi. 

E. Borska: Protams, ja šo darītu mēs vispirms visu saskaņotu ar KD un citiem, lai būtu viss 

korekti un mēs protams varam stāstīt tikai noteiktas lietas, kas ir publiskā informācija.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Piekrītu, ka šo vajadzētu īstenot, jo par konsolidāciju ir daudz dažādas baumas un    

būtu vērtīgi tās izkliedēt pirms jaunā studiju gada. 

E. Borska: Labi, tad varam vienoties par to, ka formāts ir jautājumu un atbilžu sesija un tad 

attiecīgi PR komanda var izskatīt grafiku, kad šo varētu publicēt. Vai kādam ir iebildumi par 

šo? 

Iebildumu nav. 

11. KUBS delegāti 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē, ka viena no delegātiem L. Milča nevar ierasties uz pasākumu, tāpēc 

nepieciešams saprast vai mēs piedāvājam vietu kādam no iekšējās pieteikšanās, vai, lai 

organizatori izvēlas kādu no atvērtās pieteikšanās? 
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E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Vai no iekšējās pieteikšanās kāds palika aiz strīpas, ja tā es domāju piedāvājam 

tiem cilvēkiem vispirms, ja visi atkrīt, tad var skatīties citur. 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par to? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Domenik, tad sazinies ar nākamo cilvēku sarakstā, vai viņš tiek uz pasākumu. 

12. Mentoru buklets (virtuāls) 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine informē par ideju, ka varētu izveidot bukletu, kas tiktu nodots mentoriem virtuāli, 

ko viņi tālāk izplatītu saviem mentorējamiem par to kādas ir iespējas studentiem iesaistīties 

universitātes vides uzlabošanā caur FSP, LU SP un citām komisijām kā Ekopadomi utt.  

E. Borska: Ideja ir laba, bet jāskatās par to kāda ir noslodze mūsu PR komandai. 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai.  

L. L. Reisa: Idejiski laiku varētu atrast, tomēr būtu vēlama palīdzība it īpaši tekstu izveidei. 

E. Borska: Labi, vai tu Eva būtu gatava darboties pie šī sadarbībā ar Rebeku? 

E. Kiršteine: Es varētu mēģināt, tomēr nezinu kā būtu ar laiku šim, tomēr sākumā gribēju 

saprast tikai jūsu skatījumu uz šādu ideju un tad varu padomāt kā to tālāk realizēt 

visefektīvāk. 

E. Borska: Labi, tad vienojamies, ka par šo padiskutēsim vēl ārpus sēdes. 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Vadības sēde šonedēļ 

nenotika un Senāta sēdes arī nenotiek. 

14. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē, ka Saeima veica grozījumus “Studētgoda” regulējumā, jo pirms tiem 

atbilstoši Augstskolu likumam šo stipendiju nebūtu iespējams saņemt tiem studentiem, kas 

studē programmās, kas ir garākas par 3 vai 4 gadiem. Ziņās parādījās informācija par LSA 

kritiku attiecībā par to, ka iepriekšējos gados beigušo studentu eksāmenu rezultāti tiek 

pielīdzināti ar koeficientu 0,75, kad viņi stājas augstskolā, kas nav godīgi pret viņiem. 

Norisinājās LSA domes sēde un S. Granta iesniegs atlūgumu no Akadēmiskā virziena 

vadītājas amata, domes sēdē tika prezentēta DG apmeklējumu statistika un LU SP nav slikta 

tomēr varētu labāk. 29.07 notiks LJZA vasaras skola, kuru apmeklēs arī LSA pārstāvji. LSA 

plāno pieteikties LU SP projektu konkursā diskriminācijas indeksācijas aptaujas datu 

analīzei. IZM prezentēja pirmo institucionālās akreditācijas ziņojumu un tas tika kritizēts kā 

pārāk nekonkrēts. 
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E. Borska: Paldies, vai ir kāds jautājums Agrim? 

Jautājumu nav. 

15. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. Šajās brīvdienās notika pārgājiens, turpinās 

komunikācija par mentoru programmas koordinatoriem un dažādiem jautājumiem saistībā ar 

kursa vecāko sistēmu, kā arī Aristoteļa kārtībniekiem. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga informē par SSK aktualitātēm. SSK vēl joprojām ir vasaras pārtraukumā. 

E. Borska: Vai tu Artūr nevarētu tikt galā ar viņu reprezentatīvo iepirkumu? 

A. Danga: Labi, nokārtošu to.  

E. Borska: Vai ir vēl kāds jautājums Domenikam vai Artūram? 

Jautājumu nav. 

16. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

17. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 31. jūlijā plkst. 16.00, hibrīda formātā Raiņa bulvārī 

19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 31. jūliju plkst. 16.00, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 16.59 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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